
Zápis z jednání školské rady při Střední škole technické, Přerov, Kouřílkova 8, 

konané dne 23. 2.2009 

 

 
 

 

 

Přítomni:      Ing. Irena Kanovská, Mgr. Alena Bařinová, Miroslav Šenkyřík, Mgr.František Šober, 

                   ing. Ivona Procházková, Roman Novotný 

 

 

Omluveni:   Ivana Ondrušková, Yvona Kostýlková, Mgr. Lucie Zbořilová, Ivo Plšek 

 

Program:    1) Školská rada schválila výroční zprávu o hospodaření v roce 2008 

                       (Rozbory hospodaření) 

 

                   2) Členové se seznámili s návrtem rozpočtu na rok 2009 

                   

                   3) Ředitel školy podal informace o schváleném projektu z ROP NUTS II 

                       Střední Morava registrovaný pod názvem: „Podpora rozvoje technických 

                       oborů, zejména strojírenství, mechatroniky a optiky“ 

                        Jedná se o úpravu bývalé školení jídelny a k ní náležejících prostor 

                        na přednáškový sál a specializovanou učebnu CNC 

 

                   4) Diskuze:  - ředitel školy informoval členy školské rady o řešení kauzy 

                                          (zveřejnění nevhodného videa na internetu) žáka 2. ročníku 

                                           oboru Obráběč kovů 

                                        - ředitel školy objasnil pravidla přidělování finančních dotací 

                                          žákům ze sociálně znevýhodněného prostředí 

 

 

 

Zapsala:  23. 2.2009 

               Alena Bařinová 

 

 

 

 

 


